
Slack beslutninger fra 5. marts 2020 til 12. maj 2020 
 
04.03.2020 
Vedtaget:  
Alle deltagende bestyrelsesmedlemmer godkender referatet fra det konstituerende 
bestyrelsesmøde den 29 februar 2020. 
 
09.03.2020 
Vedtaget 
Grundet Coronavirus laves opslag i #afdelingskaptajnerne på slack og sendes mail til 
afdelingskaptajnerne om at holde sig informeret omkring situationen vedr evt kommende 
aflysninger af klubaftenen. 
 
11.03.2020 
Vedtaget 
Et flertal stemmer for, at der straks sendes melding fra HB ud til #afdelingskaptajner på 
slack, facebook og via mails om at lukke ned for alle klubaften tilbud nu og 14 dage frem fra 
16.03.2020. Dette skyldes pressemeddelelsen fra statsministeriet onsdag kl 20.30 - 
“Danmark lukker ned nu”.  
 
12.03.2020 
Vedtaget 
Der sendes mails ud til alle afdelinger vedr. nedlukning af klubaftener landet over. Og der 
henvises til at bruge bla Discord for online undervisning i mellemtiden. Discord får dertil en 
plads under login feltet på sitet. 
 
12.03.2020 
Vedtaget 
Coding Pirates kontakter DUF for at høre, om de vil godkende online generalforsamlinger, 
idet vi er midt i sæsonen for generalforsamlinger i lokalforeningerne.  
 
12.03.2020 
Vedtaget 
Coding Pirates siger ja tak til samarbejdet med Medierådet for børn og unge, som gerne vil 
samarbejde med os om at offentliggøre gode online aktiviteter. Beslutningen indebærer, 1. 
Sekretariatet tager kontakt til Medierådet. 2. Der laves en side på hjemmesiden med oversigt 
over online aktiviteter for børn, der løbende kan opdateres. 3. De frivillige inddrages i at 
opdatere listen. 4. Der udsendes en pressemeddelelse sammen med Medierådet for børn og 
unge. 
 
15.03.2020 
Vedtaget 
I forbindelse med det mulige store nye deltagerantal på Discord besluttes det, at der skal 
skabes praksis for god sikkerhed og tryghed og retningslinjer for børns online adfærd. 



Bestyrelsen er opmærksom på, at der er brug for hurtig handling, og emnet skal derfor 
behandles på det kommende HB møde (d. 16 marts). 
 
20.03.2020 
Forslag nedstemt 
Maria sætter fokus på Coding Pirates’ markedsføring, fordi hun mener, at vi skal 
være helt sikre på, hvordan vi arbejder med markedsføringsloven og hun mener, at 
vi bla i et specifikt opslag på facebook opererer lige på grænsen af det tilladte. 
Samtidig efterlyser hun, at vi ser yderligere på CPs branding strategi. navnligt et 
vækker opsigt mht vores egen branding og regler og retningslinjer vedr. 
markedsføringsloven. Maria foreslår, at et specifikt opslag på Facebook ændres, 
hvilket ikke imødekommes grundet manglende flertal).  
Stemmer for: Maria Scheel-Lonsdale, Mikael Hewel, Nikolaj Bührmann 
Stemmer blank: Lis Zacho, John Munk, Mathias Siggard Jørgensen 
 
28.03.2020 
Formandsskabsbeslutning 
På baggrund af beslutninger fra sidste bestyrelsesmøde og en igangværende 
arbejdsproces vedr. sikkerhed på Discord vælger formand og næstformand 
midlertidigt at fjerne linket til Discord fra hjemmesidens hovedmenu. Offentlig tilgang 
menes ikke at være optimal før der er taget en beslutning omkring retningslinjer 
vedr. brug af Discord.  
 
16.04.2020 
Vedtaget 
Kontingent i Corona tiden drøftes.  
Det besluttes, at det er lokalforeningen selv, der bestemmer, hvad de gør, men HB 
anbefaler, at de ikke refunderer kontingent for sæsonen. Da pengene fx kan være 
brugt allerede til udstyr mm i afdelingerne. Hvis lokalforeningerne mener, at de skal 
give børnene noget retur, så kunne det fx være Coding Pirates merchandise.  
 
21.04.2020 
Vedtaget 
Det besluttes, at forretningsordenen skal justeres, så den tager højde for ansvaret 
mellem bestyrelse og sekretariatsleder i forbindelse med ansættelses- og 
afskedigelsessamtaler. 
 
29.04.2020 
Vedtaget 
Det lægges ud til lokalforeningerne, om de vil ansøge om midler hos DUF for tabt 
indtjening i forbindelse med aflysninger grundet Covid19.  
 
03.05.2020 
Vedtaget  
Et flertal beslutter at udsætte kommende bestyrelsesmøde fra 7. maj til 11. maj, fordi 
bestyrelsen afventer udmelding fra Statsministeriet. 



 
13.05.2020 
Vedtaget 
Et flertal stemmer for, at mødedato og dagsorden for kommende bestyrelsesmøde 
ændres.  
 
Vedtaget 
Sekretariatet kan gå videre med arbejdet med Frivilligportalen, som bl.a. skal hoste 
vores afdelings vejledninger.  
Stemmer for: Benjamin Rotendahl, Mathias Siggard Jørgensen, Louise Overgaard, 
Maria Scheel-Lonsdale, Mikael Hewel, Nikolaj Bührmann, John Munk, Lis Zacho 
 
Vedtaget 
På kommende bestyrelsesmøde skal online platforme diskuteres yderligere, og der 
skal identificeres en proces for det videre arbejde med diverse online platforme.  
Stemmer for: Benjamin Rotendahl, Nikolaj Bührmann, Louise Overgaard, Lis Zacho, 
Mathias Siggard Jørgensen 
 
Vedtaget 
I det kommende nyhedsbrev opfordrer HB til, at lokalforeninger nu indkalder til 
fysiske generalforsamlinger.  
Stemmer for: Mikael Hewel, Louise Overgaard, Benjamin Rotendahl, Nikolaj 
Bührmann, Lis Zacho, Mathias Siggard Jørgensen 
 
14.05.2020 
Vedtaget 
Formanden har ønsket præciseringer af mødereferatet fra sidste bestyrelsesmøde 
og beder bestyrelsen beslutte, om det er det oprindelige eller det præciserede 
referat, der skal offentliggøres. Mikael Hewel udtrykker utilfredshed med forløbet.  
Stemmer for: Benjamin Rotendahl, Lis Zacho, Nikolaj Bührmann, Mathias Siggard 
Jørgensen, John Munk 
Stemmer imod: Mikael Hewel 
Fik ikke stemt i tide: Maria Scheel-Lonsdale 
 


